5D GEI MINE 5D DAILAT - MUINE

TOUR CODE: HCM5D/DD

D	BFT	LUNCH	DINNER	HOTELS OR SMILAR CLASS	
				TOUR CODE: HCM5D	TOUR CODE: HCM5DD
1		+	Viet Cuisine	4★ Lotus Mui Ne Resort 4★ Muong Thanh Mui Ne Hotel	5★ Sealinks Beach Resort & Golf
2	In Hotel	Seafood Set	Viet Cuisine		
3	In Hotel	Viet Cuisine	BBQ Buffet + DALAT RED WINE	4★ King Dalat Hotel	5★ Ladalat Hotel
4	In Hotel	Viet Cuisine	Set Meal on Cruise	4★ Athena Sai Gon Hotel	5★ Tan Son Nhat Sai Gon Hotel
5	In Hotel	Buffet	+		





Depart Singapore to Ho Chi Minh City – formerly known as Saigon. Upon arrival at Tan Soh Nhat airport, our representative will meet and transfer you to **Mui Ne** - the famous sea beach in Phan Thiet city (190 Km, about 4 hours transfer).

D2: Phan Thiet – Fishery Port – Red Sand Dunes and White Sand Dunes – Fairy Stream – Dalat Night Market

After breakfast, visit **Fishery Port** with nice view of round bamboo boat at the beach in the morning time. Then visit the beautiful **Red Sand Dunes and White Sand Dunes** (include ATV car or Jeep car), **Fairy Stream** - a little river that winds its way through bamboo forests, boulders and the dunes behind the village, in parts resembling a miniature version of the Grand Canyon. Next, transfer to Dalat city. You can spend your leisure free time at **Dalat Night Market**.



D3: Datanla Water Fall – Crazy House – Tuyen Lam Lake – Truc Lam Monastery – Hydrangea Flower Garden

After breakfast, visit **Datanla water fall** which located in a forest with a wonderful romantic legendary (include round trip Alpine coaster). Next, visit **Crazy House** which is a joyously designed, outrageously artistic private home. Thereafter, you can experience the cable ride from Robin Mount over **Tuyen Lam Lake.** This gives you the fabulous views and you can feel the most charming landscape of the nature beauty of the green forest and the beautiful silence of the lake. Then, visit **Truc Lam Monastery** – is a place for meditation with outstanding views and the harmony architecture. Continue proceed to visit **Hydrangea Flower Garden**. At here, you can see the hydrangea flowers in any month and you will certainly be attracted by blooming carpet of this colorful hydrangea flowers.



D4: Da Lat – Ho Chi Minh – Café Apartment – Tan Dinh Church – Ben Thanh Market

After breakfast, transfer to Ho Chi Minh City. First, visit **café apartment**, then proceed to visit **Tan Dinh Church** which is the pastel pink gothic church in Ho Chi Minh City. Next proceed on the famous **Ben Thanh market** for a shopping spree and finally end tonight with a beautiful night cruise dinner along Saigon River.

D5: Ho Chi Minh → Singapore

After breakfast, visit **Reunification hall and Thien Hau pagoda** before you proceed to the airport for your flight back to Singapore. We hope you had a memorable time with Hong Thai.

HCM5D/DD 14FEB'19 BH



Note:

- .. During major international or local festive events, accommodation or city may not be arranged as stated on above.
- 2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- All hotel ratings are based on local standard and varies in facilities and location. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
- 4. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
- 5. Hong Thai Travel & local travel agency are not responsible for room allocation if there is different in terms of room type & size. 6. Tour is fully conducted in Mandarin.
- 7. Roller coaster is not suitable for patients with heart disease, high blood pressure, pregnant women and other major diseases

5天胡志明一大吻一美奈

Tour code: HCM5D/DD

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级	
				团号: HCM5D	团号: HCM5DD
1		+	越式特色餐	4★ 美奈 LOTUS 度假村 4★ 美奈孟青酒店	5★ 美奈海联海滩高尔夫渡假酒店
2	酒店内	海鲜套餐	越式风味餐		
3	酒店内	越式风味餐	烧烤自助餐 +大叻红酒	4★ 大叻金斯酒店	5★ 大叻拉达拉特酒店
4	酒店内	越式风味餐	夜间游船晚餐	4★ 胡志明雅典娜酒店	5★ 胡志明新山一西贡酒店
5	酒店内	自助餐	+		

第一天: 新加坡 + 胡志明 - 美奈

乘搭豪华客机飞往越南胡志明市的 Tan Soh Nhat 国际机场。抵达后,由康泰专车送至美奈 Mui Ne - 在藩切市 Phan Thiet 最著名的海滩景点 (路程约190公里。到达目的地需大约4小时左右)。

第二天: 藩切市 - 美奈渔港 - 红沙丘和白沙丘 - 仙女溪 - 大叻夜市

早餐后, 前往参观恬静纯朴与依然保留着老美奈独特传统风味的**渔港**。在这里您可发现用竹子编制而成的竹篮船,也称碗船。过后,续往参观让人震撼的**红沙丘和白沙丘**(包含 ATV 四轮摩托车或吉普车)。之后前往**仙女溪**,由风化而成的自然奇形的地质景观。部分类似于微型版本的大峡谷。接着前往海拔 1500 公尺,有着"天空花园"的美誉大叻 Dalat。大叻一年四季气温在 15-24 度之间。是最佳避暑胜地。这里一年 365 天花期不断,十分浪漫。晚上,您还可以在**大叻夜市**度过休闲自由的时光。

第三天: 达坦拉瀑布 (包含乘坐来回过山车)- 疯狂屋 - 泉林湖 (乘搭缆车,俯瞰泉林湖生态旅游区)- 竹林禅院 - 绣球花种植园

早餐后,前往参观位于原始森林之中的**达坦拉 Datanla 瀑布**。您可乘坐全亚洲最长的过山车(2 人一年,可自行控制快慢),来回 欣赏迷人的雨林风光,穿过郁郁葱葱的森林,体验穿过小径的快感。接下来,续往参观以"怪异"闻名的**疯狂屋** - 大叻的 地标建筑,其造型夸张奇特,像是童话中的森林城堡。之后,您可体验乘搭空中缆车俯瞰**泉林湖**生态旅游区。让您感受不一样的绿色森林自然美景,宁静美丽的湖泊等。然后续往参观越南著名的寺院**竹林禅院** - 是一个幽静安宁的园林式寺庙(进入禅院衣装需要注意。肩部以及膝盖以下不能裸露)。接着前往参观**绣球花种植园**。因良好地理环境的条件,在这里,您可观赏到各种各色,竟相开放的绣球花全年盛开的景色。

第四天: 大叻 - 胡志明 - CAFE APARTMENT 咖啡公寓 - 耶稣圣心堂 (粉红教堂) - 宾城市场

早餐后,返回胡志明市。之后参观越南最文青的十层楼 Cafe Apartment 咖啡公寓。从一楼到九楼共有好几十家风格独特的咖啡厅,是近来最受欢迎的打卡热门点。接下来继续前往耶稣圣心堂,是一座鲜为人知的梦幻粉色教堂。接着续往著名的宾城市场疯狂购物,最后,您可以一边沿着西贡河欣赏美丽的夜景, 一边放松享用夜间游船晚餐。

第五天: 胡志明 + 新加坡

早餐后,前往参观著名的总统府和天后宫,之后送往机场搭乘客机回返新加坡。希望您与康泰共享美好回忆。







康身泰心

康素族行社 HONG THAI TRAVEL

#02-121 珍珠坊 6533 1788

注意:

- 1) 在国际或当地重大节日活动举行期间,酒店住宿可能无法按照行程或城市之安排。
- 2) 团队如有合拼或行程顺序更改, 恕不预先告知, 将以当地旅行社之安排为准。
- 3)所有的酒店星级评价均以当地为标准,酒店地点及设施不一。如遇当地酒店客满等因素,将以同等级的酒店取代。
- 4) 若中英文行程版本出现不符之处,将以英文版本为依据。
- 5) 房间是根据酒店的分配,康泰旅游或当地旅行社将不负责所分配到的房型差异。
- 6) 团体全程将以华语讲解。
- 7) 过山车不适合心脏病, 高血压, 孕妇及其他重大疾病患者。